

This Organization Participates in E-Verify

本组织参与E-Verify



This employer participates in E-Verify and will provide the federal government with your Form I-9 information to confirm that you are authorized to work in the U.S.

If E-Verify cannot confirm that you are authorized to work, this employer is required to give you written instructions and an opportunity to contact Department of Homeland Security (DHS) or Social Security Administration (SSA) so you can begin to resolve the issue before the employer can take any action against you, including terminating your employment.

Employers can only use E-Verify once you have accepted a job offer and completed the Form I-9.

E-Verify Works for Everyone

For more information on E-Verify, or if you believe that your employer has violated its E-Verify responsibilities, please contact DHS.

此雇主参与E-Verify，并将向联邦政府提供您填妥的I-9表信息，以确认您是否有权在美国境内工作。

如果E-Verify无法确认您是否有权进行工作，则此雇主必须向您提供书面说明，并向您提供机会联系国土安全部(DHS)或社会安全局(SSA)，这样您可以在雇主采取任何行动之前开始解决问题，包括终止您的工作。

只有您接受工作机会，并填写I-9表后，雇主才可使用E-Verify进行验证。

E-Verify 为每一个人效劳

有关E-Verify的更多信息，或者您认为您的雇主违反其E-Verify责任，请联系DHS。

888-897-7781

dhs.gov/e-verify



E-VERIFY IS A SERVICE OF DHS AND SSA

The E-Verify logo and mark are registered trademarks of Department of Homeland Security. Commercial sale of this poster is strictly prohibited.